



NEWSLETTER_JULY



Thailand Open 2019

Hong Kong Men Team went to Bangkok in the late July to participate in the Thailand Open 2019 with Thailand A,B Teams, Singapore and Brunei. Winning 5 out of 7 games, we won the champion by beating Singapore in the final match. Congratulations!

泰國公開賽2019

香港男子壘球代表隊於七月尾到泰國參加泰國公開賽2019,同場競技的對手有泰國A、B隊、新加坡及汶萊。香港男子隊於7場比賽下總共獲得6勝1負的佳績，於最後決賽成功擊敗新加坡，榮獲是次比賽的冠軍。

The 2nd National Youth Games

HKSA sent 2 U19 teams to participate in the 2nd National Youth Games in Chung Shan.

For this competition, U19 Men Team is in the group of social clubs with teams from Feng Tai, Tai Yuan, He Bei and Chang Chun. And U19 Women Team is in the group of Sport Schools with teams from He Nan, Tian Jin, Zhu Hai and Si Chuan.

The U19 Men Team won all 4 matches in the group stage and ranked 1st in the preliminary round. However, they lost 2 games in the knockout stages, so the U19 Men Team could only fight for rankings and they managed to finish as 5th place in the end.

The U19 Women Team lost 4 matches in the group stage and they finished as 9th place in the competition.

We also sent representatives to the flag ceremony held by HKSAR on 30th July

To sum up, participating in The 2nd National Youth Games is a precious opportunity for them to enter the major competition for the first time and to accumulate more experience, hoping the U19 Team will improve and become better.

第二屆全國青年運動會

本會於本月22-29日派出兩支U19青年代表隊，到中山出戰第二屆全國青年運動會的壘球項目。是次賽事中，U19男子隊將會出戰社會俱樂部組，同組將會迎戰來自豐臺、太原、河北及長春的球隊。

而U19女子隊則將會出戰整體實力較強的體校組，同組將會迎戰河南、天津、珠海及四川。

U19男子隊在分組賽4戰全勝，以小組第一名晉身淘汰賽。可惜在淘汰賽兩戰皆北，只能競逐名次賽，最後以第五名完成賽事。

U19女子隊在分組賽4戰均告負，只能以第九名完成賽事。本會在7月30日派代表出席香港政府舉辦的授旗禮。總括而言，參加二青會乃是難能可貴的機會去讓年輕球員首次接觸大型賽事，累積更多出外比賽的經驗，期待U19代表隊未來的進步及成長。

